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ویراژ خودروها در استیضاح پر سر و صدای

 وزیر صمت

سیدرضا  سیاســی-  سرویس 
فاطمــی امیــن وزیر صنعــت، معدن 
و تجــارت که در جلســه رای اعتماد 
مورخ سوم شهریور ۱۴۰۰ با ۲۰۵ رای 
موافق،۶۰ رای مخالف، ۱۴ رای ممتنع 
و ۶ رای باطلــه به عنوان وزیر صنعت، 
معــدن و تجارت از مجلس شــورای 
اسلامی رای اعتماد گرفته بود تنها چهار 
ماه بعــد از رای اعتماد نامش به عنوان 
اولین وزیری مطرح شد که نمایندگان 

مجلس به فکر استیضاحش افتادند.
پس از کــش و قوس هایی که بر 
سر استیضاح فاطمی امین در مجلس به 
وجود آمد از محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس نقل شــد که تا فرا رسیدن سال 
جدید هیچ استیضاحی را اعلام وصول 
نمی کنم، چون به صلاح نیست در سال 
اول عمر دولت وزیری استیضاح شود.

ســرانجام در تاریخ ۲۷ مهر ۱۴۰۱ 
استیضاح وزیر صمت اعلام وصول شد 
و در ۱۰ آبان جلســه استیضاح برگزار 
شــد که نمایندگان مجلس با ۸۴ رای 
موافق، ۱۸۲ رای مخالف، ۶ رای ممتنع 
و ۲ رای باطلــه از مجموع ۲۷۴ نماینده 
حاضر با استیضاح سید رضا فاطمی امین 

مخالفت کردند.
امــا این پایــان کار نبود و فاطمی 
امیــن در تاریــخ ۲۲ آذر ۱۴۰۱ بــرای 
پاسخ به ســوال جلال رشیدی کوچی 
نماینده مردم شــهر های مرودشــت، 
ارســنجان و پاســارگاد در مجلس در 
خصوص دلیل افزایش قیمت خودرو 
توسط خودروسازان علی رغم دستور و 
تاکید صریح رئیس جمهور و مخالفت 
مجلــس به خانه ملت آمــد و در پایان 
رشیدی کوچی اعلام کرد از پاسخ های 
وزیر قانع نشده اســت، لذا پاسخ های 
وزیر بــه رای وکلای ملت گذاشــته 
شــد و نمایندگان با ۱۱۰ رای موافق و 
۱۲۵ رای مخالــف و ۱۰ رای ممتنع از 
۲۵۲ رای ماخوذه از پاســخ وزیر قانع 
نشدند. کارت زرد گرفتن وزیر صمت 
دلیلی برای بی خیال شــدن مجلسی ها 
از اســتیضاح نشــد و محمد رشیدی 
عضو هیئت رئیســه مجلس شــورای 
اســلامی در صحن علنی ۲۸ فروردین 
۱۴۰۲ اعلام کرد طرح اســتیضاح سید 
رضــا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن 
و تجــارت در نامه مورخ ۲۷ فروردین 
۱۴۰۲ کمیسیون صنایع و معادن پس از 
بررسی های لازم مطابق ماده ۲۰۱ آیین 
نامــه داخلی مجلس که با امضای چهل 
تن از نمایندگان تقدیم هیئت رئیســه 
شده بود، اعلام وصول می شود. مصطفی 
طاهری، رئیس کمیسیون صنایع مجلس 
درباره اســتیضاح وزیر صنعت، معدن 
و تجارت گفت: این استیضاح سومین 
اســتیضاح وزیر صمت بــود که طی 
ماه های گذشــته به کمیســیون ارجاع 
شده است؛ در نخستین استیضاح، تعداد 
متقاضیان به کمتر از ۱۰ نفر رسید، دومین 
بار نیز استیضاح وزیر صمت در صحن 
علنی مجلس رســیدگی شد و مجلس 
دوباره به آقای فاطمی امین رای اعتماد 
داد.وی با بیان این که سه گروه خواستار 
اســتیضاح وزیر صمت هستند و تعداد 
امضاکنندگان نیز ۳۷ نفر اســت، اضافه 
کرد: یکی از طرح های اســتیضاح وزیر 
صمت ۱۷ محور، دومین طرح استیضاح 
۱۲ محور و طرح اســتیضاح بعدی نیز 
یک محور دارد.ایــن نماینده مردم در 
مجلس یازدهم آشفتگی بازار خودرو را 
شاخص ترین محور استیضاح دانست 
و ادامه داد: بازار کالا های پایه ای، ارتباط 
میان قیمت کالا ها و نرخ ارز، انتصابات 
در معاونت ها، هیئت مدیره ها و مدیران 
عامل شرکت ها از محور های استیضاح 

وزیر صمت است.
آرا شاوردیان نماینده ارامنه تهران 
و شمال کشــور درباره استیضاح وزیر 
صمت گفــت: اختلافی بیــن دولت 
و مجلــس وجود ندارد. دویســت و 
خــرده ای از نماینــدگان مجلس از از 
دولت آقای رئیســی حمایت کرد ه اند 
که این امــر در یازده دوره مجلس یک 
اتفاق خیلی خاص بوده است. وی ادامه 
داد: مجلس حامی دولت است، چون با 
توجه به برنامه هایی که آقای رئیسی ارائه 
داد ما نیز در کنار دولت بحث معیشت، 
اقتصاد، رفاه، آسایش و امنیت مردم در 
اولویتمان است لذا اگر عملکرد برخی 
وزرا خارج از آن برنامه که هم خودشان 
و هم رئیس جمهور در زمان رای اعتماد 
اعلام کردند باشــد ما بر حسب وظیفه 
خود اقدام می کنیم کما اینکه بعضی از 
وزرا بر حسب برنامه هایی که داده بودند 
عمــل نکردند و رئیــس جمهور آن ها 
را برکنار کرد بــه همین دلیل اختلافی 
بین مجلس و دولت نیســت و این امر 
نشــان دهنده آن است که همه ما داریم 
موشــکافانه عملکرد دولــت را رصد 
می کنیــم و در جایی که نیاز باشــد در 
کنارشان هســتیم و کمکشان می کنیم. 
نماینده ارامنه تهران و شــمال کشــور 
تصریح کرد: من از مخالفین استیضاح 
آقای فاطمی امین وزیر صمت هستم، 
چون عملکرد وی خوب است، اما الان 
که بحث قیمت خودرو مطرح است باید 
به این نکته توجه کرد که قیمت خودرو 
به عملکرد وزیر صمت ارتباطی ندارد 
و عملکرد فاطمی امین در بحث تولید، 
بحث مجوز های کسب و کار و ... خوب 
بوده، اما هر کسی اجازه دارد نظر خود را 
داشته باشد و به طبع همکاران من خلاف 
نطر بنده را دارند. عضو کمیسیون عمران 
مجلس گفت: زمانی که فاطمی امین به 
مجلس آمد و کارت زرد گرفت مواردی 
را به وی متذکر شــدیم که وی آن ها را 
رفع کرد؛ ان شالله این هفته هم خیر باشد.
وی بیــان کرد: بحــث خودرو، 
کیفیت خودرو و افزایش قیمت ها زیر 
نظر مستقیم وزارت صمت نیست شاید 
بخشــی از آن زیر نظر وزارت صمت 
باشد، اما بخش دیگر آن به این وزارتخانه 
ارتباط ندارد.شاوردیان ادامه داد: اگر در 
زمینه تولید ســنگ اندازی می شــد و 
موانعــی را وزارت صنعــت، معدن و 

تجارت ایجاد می کرد استیضاح درست 
بود، اما قیمــت خودرو فقط مربوط به 
وزارت صمت نیســت به طور مثال در 
زمینه فرهنگ فقط یک نهاد متولی نیست 
یا در آلودگی هوای تهران چندین  ازمان 
و وزارتخانه دخیل هستند لذا در حوزه 

خودرو هم چنین مسائلی وجود دارد.
با اینکه استیضاح فاطمی امین روند 
معمول خود را طــی می کرد اظهارات 
احمد علیرضابیگی نماینده آذرشــهر، 
اســکو و تبریــز در مجلــس در روز 
چهارشنبه )۶ اردیبهشت( حاشیه ساز 
شد. وی گفت: بنا ندارم از امتیازاتی که 
داده شده است صحبت کنم، اما خوب 
است هیئت رئیسه محترم مجلس بیاید 
تکلیف آن خودرو هایی که به نمایندگان 
داده شــد را مشخص کند چرا قریب به 
۷۰ تا ۷۵ دســتگاه خــودرو در اختیار 
نمایندگان قرار گرفت و تکلیف و ارتباط 
آن را با موضوع اســتیضاح نمایندگان 
روشــن کنند. این اظهارات موجی از 
واکنش هــا را به راه انداخت و دولت و 

مجلس علیه آن موضع گرفتند.
ســید محمــد حســینی معاون 
پارلمانــی رئیس جمهــور اعلام کرد 
ادعای دریافت ۷۵ ماشــین شاسی بلند 
در ازای رای منفی به اســتیضاح وزیر 
صمت، تخریب خود مجلس اســت و 
هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان لازم 

است به این موضوع ورود کند.
ســپهر خلجی رئیس شــورای 
اطلاع رسانی دولت با انتشار مطلبی در 
حساب کاربری خود در فضای مجازی 
نوشــت: ادعای انصراف نمایندگان از 
استیضاح با دریافت ماشین شاسی بلند 
نه تنهــا دروغ پردازی علیــه دولت و 
وزیــر صمت بلکــه بازی بــا آبروی 
مجلس است.سید نظام الدین موسوی 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی گفت: در پی ادعای یک نماینده 
مبنی بر واگذاری ۷۵ خودروی شاسی 
بلند به نماینــدگان مجلس در جریان 
استیضاح سال گذشــته وزیر صمت، 
این موضوع از سوی حراست قوه مقننه 
مورد بررسی قرار گرفت و کذب بودن 
آن مشخص شد.وی اظهار کرد: بر این 
اساس، هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان 
نیز با قید فوریت به این مسأله ورود کرده 
و طرح این اتهام از جانب نماینده مذکور 

را مورد رسیدگی قرار خواهد داد.

موســی  الاســلام  حجــت 
غضنفرآبادی سخنگوی هیئت نظارت 
بــر رفتار نمایندگان مجلس شــورای 
اســلامی گفت: هیئت نظارت بر رفتار 
نمایندگان در ســریع ترین زمان ممکن 
جلســه رســیدگی به اتهام اهدای ۷۵ 
خودروی شاسی بلند از سوی دولت به 

نمایندگان را برگزار می کند.
وی افــزود: ما ســعی می کنیم که 
این جلسه قبل از جلسه استیضاح وزیر 
صمت برگزار شود و پیگیری ها را برای 
هماهنگی با اعضــای هیات به منظور 

برگزاری این جلسه انجام می دهیم.
سخنگوی هیئت نظارت بر رفتار 
نماینــدگان مجلس اظهار کرد: با توجه 
به گستردگی انتشار این خبر کذب، باید 
برخورد مناســب با آن صورت گیرد تا 
از تشــویش اذهان عمومی در این باره 
جلوگیری شود. در همین راستا وزارت 
صنعت، معدن و تجارت ادعای احمد 
علیرضابیگــی عضو کمیســیون امور 
داخلی کشور و شوراهای مجلس مبنی 
بر اینکه در جریان منتفی شدن استیضاح 
قبلــی آقــای فاطمی امیــن ۷۰ تا ۷۵ 
خودروی شاسی بلند در اختیار مجلس 
قرار گرفته اســت را قویا تکذیب کرد. 
وزارت صمت تاکید کرد: این ادعا کاملا 
کذب اســت و این وزارتخانه پیگیری 
حقوقی این موضوع را در دســتور کار 
قــرار خواهد داد. پــس از این تکذیبیه 
ســید رضا فاطمی امین وزیر صنعت، 
معدن و تجــارت در نامه ای خطاب به 
حجت الاســلام والمسلمین منتظری، 
دادســتان کل کشور نوشت چنین اتهام 
فسادی در شان دولت مردمی و مجلس 
انقلابی نیست و از قوه قضاییه خواست 
اقدامات قانونی جهت تعقیب قضایی 
خطاکاران انجام شــود. امروز یکشنبه 
)۱۰ اردیبهشت( جلسه استیضاح سید 
رضــا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن 
و تجارت در مجلس شــورای اسلامی 
برگزار می شود و از سید ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور هم برای حضور در این 
جلســه دعوت به عمل آمده است.باید 
منتظر ماند و دید که آیا مجلس همچنان 
به وزیر صمت اعتمــاد می کند یا خیر 
البته با توجه به اظهارات علیرضابیگی 
مبنی بر تحویل خودرو به نمایندگان در 
استیضاح قبلی به نظر می رسد شاهد روز 

پر سر و صدایی در مجلس باشیم.

جلسه استیضاح فاطمی امین، وزیر صمت در حالی قرار است برگزار شود که ادعای جنجالی واگذاری خودرو به نمایندگان مجلس 
و افزایش قیمت خودرو نقش بسیار پررنگی را در این ماجرا ایفا می کند.

ســرویس سیاسی- ســخنگوی 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب جزئیات 
نخستین جلسه این تشکل سیاسی اصولگرا 

در سال جدید را تشریح کرد.
امیرابراهیم رسولی سخنگوی شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی بااشاره به 
اولین جلسه شورای مرکزی در سال جدید 
با حضور اکثریت اعضا در۶ اردیبهشــت 
گفت : تصمیمات واقدامات انجام شده در 
ماه های اخیرهمچنین برخی اقدامات پیش 
روی ائتلاف دراین جلســه اعلام و مورد 
بحث وبررسی قرارگرفت. در این جلسه، دکتر غلامعلی حدادعادل رئیس شورای 
ائتلاف طی سخنانی با اشاره به اعلام سیاست رهبر معظم انقلاب مبنی بر پیگیری 
۴ محور مشــارکت، رقابت، ســلامت و امنیت در انتخابات مجلس آینده، گفت: 
برگزاری انتخاباتی همراه با سلامت و امنیت وظیفه اصلی نهادهای نظارتی و انتظامی 
و اجرایی همچون شورای نگهبان و وزارت کشور است اما دو موضوع مشارکت 
و رقابت، ارتباط نزدیکی با فعالیت جریان های سیاسی و انقلابی همچون شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب دارد که باید تلاش نماییم این مهم در انتخابات اسفند ماه 
سال جاری محقق شود.وی در ادامه افزود: افزایش مشارکت برای جریان انقلاب 
یک دغدغه مقدس است و شورای ائتلاف باید بررسی کند چه مقدار می تواند در 
افزایش مشارکت موثر عمل کند.حداد عادل در ادامه به بیان بخشی از فعالیت های 
شورای ائتلاف در هفته های اخیر اشاره کرد و گفت: با توجه به نزدیک شدن موسم 
انتخابات و افزایش مراجعات و تقاضاها، ضرورت داشت سیاست تقسیم وظائف 
را تقویت نماییم که بر این اساس با هماهنگی و مشورت خانم دکتر قاسمپور اقدام 
به تشکیل هیات اجرایی معاونت زنان نمودیم تا این هیات بر اساس تقسیم کارهای 

انجام شده، به معاونت بانوان جهت انجام کارهایش کمک نماید.
رئیس شــورای ائتلاف ســپس به برگزاری نشست بانوان شورای ائتلاف با 
حضور بیش از ۳۰۰ تن از بانوان فعال در عرصه های سیاســی و اجتماعی در ماه 
رمضان اشاره و تصریح کرد: در این نشست که با سخنرانی رئیس محترم مجلس 
برگزارشد قدم مهمی در سازماندهی فعالیت بانوان شورای ائتلاف برداشته شدکه 
امیدواریم شــاهد حضور وفعالیت بیش ازپیش آنان باشیم.فعالیت دیگر شورای 
ائتلاف تشکیل کمیته انتخابات بود که دکتر حداد به آن اشاره کرد و افزود: با حضور 
آقایان ســروری، داوری، رســولی و محمدی این کمیته کار خود را شروع کرده تا 

سیاست ها و مدل های انتخاباتی را بررسی و تکمیل نماید.
تشکیل اولین جلسه معین استان ها خبر دیگری بود که رئیس شورای ائتلاف به 
آن اشاره کرد و گفت: با توجه به گستردگی حوزه کاری معاونت استان ها ، تصمیم 
گرفتیم برای هر استان یک معین انتخاب نماییم که اولین جلسه معین ها با حضور ۲۰ 
معین منتخب برگزار شد و امیدواریم با همت این عزیزان مسائل و موضوعات استان 
های شورای ائتلاف هر چه سریع تر انجام شود.وی در ادامه از فعال شدن ارتباط 
وبیناری با استان ها در چهارشنبه آخر هر ماه، بررسی پرونده ۶۰ منتخب شورای 
ائتلاف در مجلس توسط کارگروه ارزیابی و نظارت خبر داد و اظهار امیدواری کرد 
با مشارکت اعضای شورای مرکزی نیروهای انقلاب، برنامه های این شورا برای 
تحقق افزایش مشــارکت و رقابت عملیاتی شــود. در این جلسه همچنین آقایان 
عامری، فروزنده، آقامیری، باهنر، اقراریان، داوری،رئوفی، امیرآبادی، رئیسی و خانم 
قاسم پور به ارائه نظرات و دیدگاه های خود پرداختند. مهندس باهنرعضو شورای 
مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب درباره چگونگی افزایش مشــارکت و رقابت در 
انتخابات اسفند پرداخت و افزود: از نگاه رهبر معظم انقلاب، جمهوری اسلامی 
یک کلمه بســیط است و نمی توان جمهوریت را دید اما از اسلامیت عبور کرد و 
یا بالعکس.اگر جمهوریت و یا اسلامیت هر کدام تضعیف شوند، دیگر جمهوری 
اسلامی نخواهیم داشت. به تعبیر حضرت امام رضوان الله تعالی علیه، جمهوری 
اســلامی نه یک کلمه کم و نه یک کلمه زیاد.دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین در 
ادامه تاکید کرد: جمهوری اسلامی در طول سال های گذشته همواره متکی به رای 
و حضور مردم بوده است و این مردم هستند که مایه قوام و دوام نظام اسلامی بوده 
اند. در انتخابات آینده هم وظیفه داریم به مردم امید و اعتماد بدهیم که مشــارکت 
بیشتر شما می تواند مشکلات را از سر راه کشور بردارد. در عین حال معتقدم فضای 
رسانه ای کشور از یک اغتشاش رنج می برد بگونه ای است که به جای امیدآفرینی 
به سوی سیاه نمایی و بی اعتمادی حرکت می کند و این می تواند سرمایه اجتماعی 

نظام را خسارت جبران ناپذیر بزند.

سرویس سیاسی- معــاون حقوقی رئیس جمهور گفت: بخشی از این عدم 
احرازهایی که شورای نگهبان بیان می کند، ناشی از این است که وقت کافی ندارد، لذا 
فرصتی که در اصلاح قانون انتخابات ایجاده شده فرصتی است که یک زمان بیشتری 
برای شورای نگهبان در نظر بگیرند تا این شورا بتواند بهتر به صلاحیت ها رسیدگی 
کند. محمد دهقان درباره اصلاح قانون انتخابات در مجلس شــورای اســلامی و 
برخی موارد عنوان شده در این مسئله که با واکنش های فراوانی روبه رو شد مانند 
این که افرادی که ۳ دوره ســابقه نمایندگی مجلس دارند نمی توانند در انتخابات 
شرکت کنند با وجود اعلام رئیس مجلس در مورد حذف این بند، گفت: بعید است 
خود نمایندگان هم به چنین چیزی رأی دهند، در گذشته هم این تجربه شد.معاون 
حقوقی رئیس جمهور یادآور شد: در مجلس دهم هم این مصوبه تصویب شد و 
رفت شورای نگهبان که آنجا رد شد، همان موقع هم قبل از این که شورای نگهبان 
نظر دهد، گفتم این خلاف قانون اساســی اســت. زیرا قانون اساسی در مقام بیان 
برای ریاست جمهوری دوره گذاشته است اما برای مجلس و شوراها محدودیت 
ایجاد نکرده است بنابراین مجلس نمی تواند برای نامزد شدن افرادی که ۲ دوره یا 
بیشتر نماینده بوده اند، محدودیت بگذارد و این خلاف قانون اساسی است و قبلا 
هم این اتفاق افتاد و شورای نگهبان آن را خلاف قانون اساسی عنوان کرده است. 
وی درباره این که امسال سال انتخابات مجلس شورای اسلامی است و دولت هم 
مجری انتخابات است، آیا دولت با اصلاح این قانون در سال جاری موافق است یا 
خیر، گفت: قانون یکسری مشکلات دارد، مخصوصا برای فرصتی که در رسیدگی 
به صلاحیت ها وجود دارد؛ چراکه فرصت کم اســت، حقوق مردم ممکن اســت 
رعایت نشــود یا این که خود شورای نگهبان برای رسیدگی به صلاحیت ها وقت 

کافی نداشته باشد.
 بخشــی از این عدم احرازهایی که شورای نگهبان بیان می کند، ناشی از این 
اســت که وقت کافی ندارد، لذا فرصتی که در اصلاح قانون انتخابات ایجاده شده 
فرصتی اســت که یک زمان بیشتری برای شــورای نگهبان در نظر بگیرند تا این 
شورا بتواند بهتر به صلاحیت ها رسیدگی کند. وی یادآور شد: در متنی که من قبلا 
مشاهده کردم زمینه ای فراهم شده است که اگر کسی رد صلاحیت می شود حتما 
حرف هایش باید شنیده شود و این خودش یک جنبه مردمی دارد، البته قبلا هم بود 
اما قانون در این مورد وجود نداشت و با این طرح قانونی می شود. در حال حاضر هم 
شورای نگهبان حتی المقدور برای کسانی که صلاحیت شان تائید نمی شود، وقت 
می گذارد و افراد می آیند و حرف های شان شنیده می شود، ولی این شکلی که در این 
طرح پیش بینی شده که کسانی که در معرض رد صلاحیت هستند بتوانند بیایند و 
صحبت های خودشان را با شورای نگهبان انجام دهند به این شکل وجود نداشت.  
بنابراین یکســری نقاط مثبت در مســئله وجود دارد و این هم این گونه نیست که 
بخواهد منفعت خاصی برای گروه خاصی داشته باشد، برای همه است. مخصوصا 
برای کسانی که تمایل دارند اگر شورای نگهبان نظری می دهد قبلش نظر نامزدها 
را شنیده باشد، این به نفع کشور است.  حال این مسئله که چندین سال در مجلس 
مطرح است اما چرا به اینجا رسیده است به این دلیل است که روند قانون گذاری 

کند است و طول می کشد اما اصل این کار به نظر من لازم است.

رسولی جزئیات آخرین جلسه شورای ائتلاف را تشریح کرد؛

بررسی مقدماتی عملکرد ۶۰ منتخب 
شورای ائتلاف در مجلس

دهقان معاون حقوقی رئیس جمهور:

روند قانون گذاری در کشور کُند است

خروجی نامشخص

جنبش »حسینیون« 

دولت های گذشته 

جایگزینی ۴ هزار کارگر جدید 

شایسته باشند

پلمب کسب وکار 

»جَری« می شوند

»گناه کبیره« است

بررسی و تحلیل نکنید

اخبار ویژه ...

کارت زرد گرفتن وزیر صمت دلیلی برای بی خیال شدن مجلسی ها از استیضاح نشد و محمد 
رشیدی عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی در صحن علنی ۲۸ فروردین ۱۴۰۲ اعلام کرد 
طرح استیضاح سید رضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت در نامه مورخ ۲۷ فروردین 
۱۴۰۲ کمیســیون صنایع و معادن پس از بررسی های لازم مطابق ماده ۲۰۱ آیین نامه داخلی 
مجلس که با امضای چهل تن از نمایندگان تقدیم هیئت رئیسه شده بود، اعلام وصول می شود

 

سرویس سیاسی-رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس شــورای اســلامی در نامــه ای از رئیس 
مجلس خواست نســبت به ادعای نماینده مردم 
تبریز در مورد دریافت ۷۰ خودروی شاســی بلند 
توسط برخی از نمایندگان اقدام فوری در دستور 
کار قرار گیرد.محمدرضا پورابراهیمی در نامه ای 
به قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی خواستار 
رســیدگی   به ادعای نماینده مردم تبریز در مورد 
دریافت ۷۰ خودروی شاســی بلند توسط برخی 

از نمایندگان شد .
 در این نامه آمده است:

 اخیرا انتشــار اظهارنظری منتسب به جناب 
آقای بیگی نماینده مردم شریف تبریز در مجلس 
شــورای اســلامی مبنی بر دریافت ۷۰ خودرو 
شاسی بلند توســط برخی نمایندگان مجلس در 
ازای پس گرفتن امضاء از طرح اســتیضاح وزیر 

صنعت، معدن و تجارت در ســال گذشته و رای 
ندادن به آن، موجب نگرانی جدی دلسوزان نظام 
جمهوری اسلامی و سوءاستفاده گسترده معاندین 
نظام در داخل و خارج از کشور با هدف تشویش 
افکار عمومی شده است.وی ادامه داد: با توجه به 
ضرورت دفاع از جایگاه، شــان و حیثیت مجلس 
شورای اسلامی که به استناد مفاد قانون آیین نامه 
داخلی مجلس، به عهده رئیس مجلس قرار گرفته، 
خواهشمند است دســتور فرمایید جلسه هیئت 
نظــارت بر رفتار نمایندگان در اولین روز کاری و 
بصورت فوق العاده و با حضور جنابعالی تشکیل 
شــود و با اخذ تمامی مدارک و مستندات و دفاع 
نماینده مذکور موضوع بررسی شود و در صورت 
اثبات ادعای مذکور، مراتب در جلسه صحن علنی 
که در هفته جاری برای رسیدگی به طرح استیضاح 
وزیر صنعت، معدن و تجارت تشکیل می شود، به 

اطلاع نمایندگان مجلس شورای اسلامی و ملت 
شــریف ایران رسانده شده و فهرست نمایندگان 
خاطی به همراه فهرست مسؤلین ذیربط از وزارت 
صنعت، معدن و تجــارت اعلام عمومی و برای 

برخورد قانونی به مرجع ذی صلاح ارجاع شود.
نماینــده مردم کرمــان و راور در مجلس در 
ادامــه تاکید کرده اســت: در صورت غیر واقعی 
بودن ادعای مزبور، نتایج بررسی به ملت شریف 
گزارش و اقدام نماینده ای که در راســتای کاهش 
سرمایه اجتماعی و خدشه دار کردن شان و جایگاه 
مجلس انجام شده، از طریق مراجع ذیصلاح مورد 
رســیدگی و برخورد قانونی قرار گیرد. در پایان، 
با توجه به حساســیت موضوع  خواهشمند است 
بــا قید فوریت و تاکید، دســتور فرمائید گزارش 
اقدامات در تمامی مراحل به صحن علنی مجلس 

شورای اسلامی ارائه شود.

در نامه پورابراهیمی به قالیباف مطرح شد؛

در صورت اثبات ادعای نماینده تبریز، فهرست خاطیان به مرجع ذی صلاح ارجاع شود

آیت الله حسینی بوشهری در خطبه های نماز جمعه در مصلی قم با اشاره 
به شــعار ســال گفت: یک ماه و اندی از شعار سال توسط مقام معظم رهبری 
گذشته است. مهار تورم و رشد تولید یک شعار تبلیغاتی نیست، بلکه یک پیام 
است. مقام معظم رهبری در چند سال اخیر روی بحث اقتصادی تکیه دارند. 
در اینجا ۹ الزام مهم برای تحقق شــعار ســال وجود دارد که اگر محقق شود، 
می توانیــم به همه فعــالان این عرصه و حتی مردم نمره قبولی دهیم. خطیب 
جمعه قم اظهار کرد: نخستین الزام آن است که دستگاه به یکدیگر کمک کنند. 
نکته دوم اینکه تصمیمات به شکل جدی پیگیری شود. مسئولان همیشه در 
جلسات هســتند، ولی خروجی آن ها معلوم نیست. تصمیمات باید جدی، 
اجرایی و پیگیری شــود. ســوم اینکه باید بخش خصوصی را به شکل جدی 
وارد کار کنیم. تجربه ثابت کرده که بخش دولتی در یکســری موارد خاص 

باید فقط ناظر به کار ها باشد و اگر ورود همگانی کند، موفق نخواهد بود. 

احمــد نــادری، نماینده مجلس از بازداشــت برخــی رهبران جنبش 
»حســینیون« در ایران خبر داد و در توئیتی نوشت: سال هاست که جمهوری 
باکو به آلت دست اسرائیل و محلی برای اقدامات ضد ایرانی تبدیل شده. در 
روز هایی که این رژیم به تشدید اقدامات روی آورده، دستگیری برخی رهبران 
حســینیون در ایران اقدامی غلط و بر خلاف منافع ملی و ادامه سیاســت های 

انفعالی گذشته درقبال رژیم است که باید تغییر کرده و اصلاح شود.

حجت الاسلام جواد مجتهدشبستری، نماینده مردم آذربایجان غربی در 
مجلس خبرگان رهبری با اشاره به این که مساله حجاب از مسلّمات دین مبین 
اســلام بوده و هر مســلمانی لازم است نسبت به رعایت آن، خود را موظف 
بداند اظهار داشت: جای هیچ گونه تردیدی در لزوم رعایت حجاب برای زنان 
مکلف و اسلامی وجود ندارد. وی در ادامه وظیفه حکومت اسلامی را ورود به 
مساله بی حجابی از باب امر به معروف و نهی از منکر دانست و افزود: وظیفه 
دولت اسلامی این است که از راه های مختلف نسبت به لزوم رعایت حجاب 
و عفاف در جامعه وارد صحنه شــده و مانع از تظاهر به بی حجابی و کشــف 
حجاب شــود، چون وظیفه حکومت اسلامی اقتضا می کند با بی حجابی در 
جامعه برخورد کند. حجت الاسلام مجتهدشبستری نقش برخی از دولت های 
گذشــته در ارائه الگو های غربی به مردم، ترویج سبک زندگی غیر اسلامی و 
تأثیر بر پوشــش اسلامی و عفاف افراد جامعه را پر رنگ دانست و ابراز کرد: 
قطعا نقش دولت های گذشــته در دامن زدن به بی حجابی های اخیر و رواج 

الگو های غیر اسلامی بر کسی پوشیده نیست . 

مدیرعامل ســازمان منطقه ویژه پارس با بیــان اینکه هیچ اعتصابی در 
پالایشــگاه های گاز و پتروشیمی های تولیدی این منطقه اتفاق نیفتاده است، 
گفت: در هشت طرح پتروشیمی این منطقه تعدادی از کارگران فصلی به دلیل 
مشــکلات معیشتی اعتصاب کردند که با پایان مهلت قانونی، چهار هزار تن 
از آن ها با کارگران جدید جایگزین می شــوند. سخاوت اسدی با بیان اینکه 
در بخش پالایشگاه های گاز و پتروشیمی های منطقه ویژه پارس اعتصاب و 
تحصنی نداشــتیم، افزود: همه شرکت های تولیدی در حال فعالیت هستند و 
با تمام ظرفیت در حال تولید هســتند. وی ادامه داد: در تعدادی از پروژه های 
در حال احداث و پتروشیمی های در حال ساخت که کارگران فصلی مشغول 
کار هســتند، در برخی بخش ها مانند جوشــکاری و یا تاسیسات ترک کار از 
سوی برخی کارگران اتفاق افتاده است. اسدی با تاکید بر اینکه این کارگران 
مقطعی مشغول به کار می شوند با اتمام پروژه نیز قرارداد آن ها تمام می شود، 
گفت: این کارگران تقاضا هایی داشتند که برخی بحق بود و برخی نیز از نظر 

قانونی امکان تحقق آن وجود نداشت.

خطیب نماز جمعه قم گفت : با آنکه آرای مردم در شکل گیری نهاد های 
سیاســی و نظام دینی نقش تعیین کننده دارد و از این منظر رهبر انقلاب برای 
افزایش اقتدار ملی و سیاســی بر برگزاری شایسته انتخابات ۱۴۰۲، با تلاش 
برای ارتقای امنیت و سلامت و افزایش سطح رقابت با هدف افزایش سطح 
مشارکت مردم تاکید کردند، آنگاه آرای مردم مورد امضای خداوند است که 

شخصیت هایی که انتخاب می شوند، شایسته باشند.

اســحاق جهانگیری، معــاون اول روحانی در دولت هــای یازدهم و 
دوازدهم نوشــت: سیاســت مقابله با عدم رعایت حجاب، به پلمب کردن 
بعضی رستوران ها، فروشگاه ها و مجتمع های تجاری و نهایتا محدودیت در 
کســب وکارهای خدماتی کوچک رسیده است. باید به سیاستگذاران چنین 
اقداماتی گفت با فشــار به فعالان اقتصادی نمی توان به  دنبال حل یا کاهش 
مسائل اجتماعی و فرهنگی بود. تداوم این رویکرد که دستاورد های آن نامعلوم 

و مضرات آن آشکار است به صلاح کشور نیست.

حجت الاسلام علی مظفری، رئیس کل دادگستری استان قم با بیان اینکه 
در قــم قاطبه مردم تقاضای مقابله با بدحجابــی را دارند و حرمت حضرت 
معصومه ـ ســلام الله علی ها ـ و حوزه علمیه این اقتضا را دارد، گفت: مردم 
بداننــد که قوه قضائیه در کنار مردم بــرای رفع این معضل اجتماعی از هیچ 
کوششی دریغ نخواهد کرد. مظفری افزود: مجرمان اگر ببینند، یک حرفی زده 
شــد و عمل نشد بیشتر جری می شوند؛ بنابراین، اگر حرفی زده می شود باید 

با جدیت پیگیری و اجرا شود.

عاملــی خطیب نماز جمعه اردبیــل بیان کرد: »امروز اقدام به خرید کالا 
بدون نیاز که موجب تعذیب و رنج و زحمت دیگران شود، قطعاً گناه کبیره و 
قطعاً خیانت به انســان ها و خیانت به ملت و کشور است و تبعات آن متوجه 

خائنین نیز خواهد شد.«

حجت الاســلام ســید هادی خامنه ای گفت: راجع به اپوزیسیون زیاد 
مطالعه، بررسی و تحلیل نکنید و عیب هایشان را نگویید، چون عیب هایشان 
را برطرف می کنند و پیروز می شوند. دو طرف دارند با هم می جنگند و شما 
سعی داشته باشید خودتان را تقویت کنید، نه اینکه به طرف بگویید فلان کار 
شــما اشتباه بوده اســت؛ چرا که اشتباهش را برطرف می کند. دبیرکل مجمع 
نیرو های خط امام تصریح کرد: زمان جنگ تحمیلی یکی از موشک های عراق 
به داخل ایران افتاد و عمل نکرد؛ یکی از مســئولین که خیلی هم بلندگو در 
اختیارش بود اعلام نمود که الحمدلله خداوند کمک کرد و موشک آن ها عمل 
نکرد. دشمن هم بررسی کرد و دید یک عده عمدا چاشنی ها را فعال نکرده اند 
و آن ها را اعدام کرد. آن ها به نفع ایران کار کرده بودند، ولی با سخنرانی این آقا 
دشمن راهنمایی شد؛ بنابراین، چه کاری است که ما در مورد آقای فلانی حرف 
بزنیم؟! هر کاری می خواهند انجام بدهند. رئیس هم دارند و غالبا رؤسای آن ها 

را هم از اینجا صادر کرده ایم.
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